
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KOMISE KULTURY A ŠKOLSTVÍ
konaného dne 9. 11. 2021 od 14,30 hodin v Základní škole Komenského

Přítomni: PaedDr. J. Luštinec, Mgr. M. Král, I. Honců, V. Zvelebilová, Mgr. J. Paulů, Mgr. V. Korbelář, Mgr.
O. Kudrnáč, Mgr. M. Králová, H. Kotasová
Omluveni: Mgr. B. Hlaváčová, Bc. L. Krausová

1. DOPORUČENÍ RADĚ MĚSTA (ZASTUPITELSTVU MĚSTA)

2. PODNĚTY PRO MĚSTSKÝ ÚŘAD

3. OSTATNÍ

J. Luštinec informoval o vývoji situace ohledně knihovny — zastupitelstvo města schválilo
začlenění knihovny do příspěvkové organizace Společenský dům Jilm od 1. 1. 2022. Stěhování do
nynější Tržnice řemesel probělme na podzim 2022, od listopadu 2022 bude knihovna otevřena.

• O. Kudrnáč informuje o úmyslu žádat po zřizovateli sdíleného informatika pro příspěvkové
organizace města — výpočetní techniky ve školách stále přibývá, údržba a servis sítí jsou náročné.

• Ředitelé škol se shodují, že v současné době jsou zahlceni povinnostmi souvisejícími
s epidemiologickými opatřeními, do značné míry suplují práci hygieniků, kteří nezvládají
trasování.

• J. Paulů: vánoční jarmark bude 18. 12., pokud se nezpřísní proticovidová opatření.
Totéž platí o oslavách výročí 50 let kina v Jilemnici 11. 12.

4. ÚKOLY

Mgr. Kudrnáč, popř. další ředitelé, kteří se ztotožňují s požadavkem, aby město jako zřizovatel řešilo personální
požadavky škol na informatika, předloží konkrétní představu řešení situace, analýzu potřeb a předpokládaných
nákladů včetně vlastního podílu na financování.

Termín dalšího zasedání 7. 12. 2021 ve 14,30 hodin v zasedací místnosti Městského úřadu.

Konec jednání v 15:45

Datum vyhotovení zápisu 18. listopadu 2021

Jan Luštinec Helena Kotas‘?Jv‘á
předseda komise zapisovatelka


